
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 12. decembrī                                                                                        Nr. 13 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:02 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par nekustamā īpašuma “Zaļumiņi”, Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu. 

2. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13, Liepu ielā 6, Skujetniekos, Lazdukalna 

pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

3. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – dzelzsbetona bloku atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma “Zariņi”, Žīguru pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

5. Par zemes starpgabala “Siseņi”, Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu. 

6. Par Balvu novada vēlēšanu iecirkņiem. 

7. Par atlīdzības noteikšanu Balvu novada Vēlēšanu komisijas un vēlēšanu iecirkņu 

komisiju locekļiem 2025.gada Balvu novada domes vēlēšanu sagatavošanā. 

8. Par Balvu Sporta skolas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

9. Par Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto maksas pakalpojumu cenrādi. 

10. Par klienta līdzmaksājumu par sociālo pakalpojumu “Aprūpe mājās”. 

11. Par grozījumiem Balvu Centrālās bibliotēkas nolikumā. 
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12. Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projektam "Moderno tehnoloģiju iespēju 

nodrošināšana Balvu novada jauniešiem savu iemaņu un spēju mūzikā attīstīšanai un 

saturīgā brīva laika pavadīšanai". 

13. Par saistošo noteikumu Nr.____/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023. gada 27. 

jūlija saistošajos noteikumos Nr. 10/2023 "Balvu novada pašvaldības sabiedrības 

līdzdalības budžeta nolikums" apstiprināšanu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

14. Par parakstu vākšanas vietām un maksu par paraksta apliecināšanu. 

15. Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 

25.janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 

2024.gada budžetu” pieņemšanu. 

16. Par nedzīvojamo telpu Brīvības ielā 55, Tilžā, Tilžas pagastā, Balvu novadā nomas 

līguma slēgšanu. 

17. Par nekustamā īpašuma “Kubuli 17”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

18. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

19. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2, Tautas ielā 1, Medņevas pagastā, Balvu 

novadā, izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

20. Par projekta pieteikumu SAM 5.1.1.4. uzsaukumam "Ēkas siltumapgādes sistēmas 

viedā vadība" (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Sandra Kindzule, Jānis Vancāns, Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks, Iveta 

Arelkeviča, Anita Kokoreviča, Imants Slišāns, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Sandra Kapteine 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada pašvaldības izpilddirektore Daina Tutiņa,  

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona 

Blūma, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta Kokoreviča, Balvu novada Sociālās pārvaldes 

juriskonsulte Inita Pušpure, Balvu novada Sociālās pārvaldes sociālā darbiniece/nodaļas vadītāja 

Anna Laizāne, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Balvu novada Bērnu un 

jauniešu centra vadītāja Agnese Puļča, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Iepirkumu 

nodaļas iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Rugāju pagasta klientu apkalpošanas speciāliste 

Daiga Logina, P/a "SAN - TEX" direktors Egons Strumpe, P/a "SAN - TEX" lietvede-iepirkumu 

speciāliste Guna Strumpe, Balvu novada Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Komunikācijas 

un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Juridiskās nodaļas juriskonsulte 

Inese Trupovniece, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece Inta Kaļva, Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada Centrālās pārvaldes 

izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja Ligita Zelča, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja vietniece administratīvajos un 

saimnieciskajos jautājumos Līga Šustova, Balvu pilsētas klientu apkalpošanas speciāliste Marina 

Zuša, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu 
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plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, Finanšu 

plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, Balvu 

novada Pašvaldības policijas vecākais inspektors Vitālijs Vilciņš, Nekustamā īpašuma nodaļas 

nekustamā īpašuma speciāliste Inese Kaņepe, Vēlēšanu komisijas priekšsēdētāja Ilona Ločmele 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  - Aigars Pušpurs, Marija Duļbinska, Ruta Cibule, Jānis Auziņš personīgu 

iemeslu dēļ 

 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību. 

Skaidro, ka darba kārtībā ir 13 jautājumi un papildus darba kārtībā ir 7 jautājumi. Vēlas vērst 

uzmanību, ja sanāks vienoties par šiem jautājumiem, tad sniegt savu atzinumu virzīt tos uz kārtējo 

2024. gada 19. decembra domes sēdi. 

Komitejas locekļi iepazīstas ar darba kārtību. 

Komitejas locekļiem iebildumu par darba kārtību nav. 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs aicina apstiprināt papildus darba kārtību, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 9 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) balsīm par, pret 

– nav, atturas – nav. 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs aicina apstiprināt darba kārtību kopumā, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 10 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) balsīm par, pret – nav, atturas – nav. 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par nekustamā īpašuma “Zaļumiņi”, Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo un sīkāk paskaidro par iesniegto lēmumprojektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina balsot par iesniegto lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Zaļumiņi”, 

Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 
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2.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13, Liepu ielā 6, Skujetniekos, Lazdukalna pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Nr.13, Liepu ielā 6, Skujetniekos, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

3.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – dzelzsbetona bloku atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada pašvaldības 

kustamās mantas – dzelzsbetona bloku atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 

 

4.§ 

Par nekustamā īpašuma “Zariņi”, Žīguru pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Zariņi”, 

Žīguru pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

5.§ 

Par zemes starpgabala “Siseņi”, Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par zemes starpgabala “Siseņi”, 

Baltinavas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu" 

 

6.§ 

Par Balvu novada vēlēšanu iecirkņiem 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro par Rugāju iecirkņa atrašānās vietas izmaiņām. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada vēlēšanu iecirkņiem" 
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7.§ 

Par atlīdzības noteikšanu Balvu novada Vēlēšanu komisijas un vēlēšanu iecirkņu komisiju 

locekļiem 2025.gada Balvu novada domes vēlēšanu sagatavošanā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ilona 

Ločmele: 

Sīkāk paskaidro par finansējumu, aprēķiniem, algu likmēm. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par formulu, kā veidojas tās likmes. 

Izsaka viedokli Ilona 

Ločmele: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par telpu 

nepieciešamību materiālu uzglabāšanai. Sīkāk skaidro par 22 skeneriem, 

kuri arī ir jāuzglabā, kancelejas precēm, aizsarglīdzekļiem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par telpām, ko būtu iespējams uzglabāt. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai ir paredzēts finansējums reklāmām. 

Izsaka viedokli Ilona 

Ločmele: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro par biļetenu iespiešanas 

iespējām. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk skaidro par balsošanas iespējām. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par atlīdzības noteikšanu Balvu novada 

Vēlēšanu komisijas un vēlēšanu iecirkņu komisiju locekļiem 

2025.gada Balvu novada domes vēlēšanu sagatavošanā" 

 

8.§ 

Par Balvu Sporta skolas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk skaidro par īpašo vajadzību pavadoņiem, vai tiešām to 

nodrošināsim un kopumā par šī pakalpojuma nodrošināšanu cilvēkiem ar 

īpašām vajadzībām. Noteikti atturēsies šī jautājuma balsojumā, jo 

pagaidām nav komentāru. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk skaidro par saņemto iesniegumu. Cik būs liela aktvitāte un 

apmeklējums to neviens nevar pateikt. Skaidro, ka pacēlāja nav, lai varētu 
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iegremdēt šos cilvēkus ūdenī, bet kopā ar pavadoni cilvēkiem, kuri var 

nostāvēt uz savām kājām varētu nodrošināt pakalpojumu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Īsti nav saprotams, ja pavodonis būs cita dzimuma, kā tad šis jautājums 

risināsies, jo tās ir koplietošanas telpas, dušas, garderobes. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd saprot, ka debates ir par pielikuma 3.1.2.punktu un 

jautā, kāds būtu piedāvājums. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka īsti nav saprotams tas, kā var realitātē sakārtot šo jautājumu 

ar pavadoni mūsu baseinā. Vai tiešām šie cilvēki varēs baseinu izmantot 

jebkurā darba laikā, jo ir arī dažādas skolēnu grupas, kas konkrētos laikos 

izmanto šo baseinu. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Skaidro, ka tika piedāvāts konkrēts laiks, bet līdz galam šis jautājums 

palika neatrisināts, tāpēc ļoti gaida deputātu un speciālistu viedokli. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka nosakot šos maksas pakalpojumus nenozīmē to, ka 

jāuzņemas pienākums nodrošināt pieejamību, kā arī tas nenozīmē to, ka 

jābūt kaut kādam grafikam, ka šie cilvēki var nākt, kā jebkurš 

apmeklētājs un izmantot šos pakalpojums, ka šobrīd iet runa tikai par 

maksu. Skaidro, ka ar šo maksas pakalpojumu nekādā veidā 

neuzņemamies pildīt iepriekš teikto. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā no higiēnas viedokļa, kā tas notiks, ja pavadonis būs dažāda 

dzimuma. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka tiek noteikta maksa un, ja konkrēts apmeklētājs ar savu 

pavadoni varēs baseinu apmeklēt, tad arī to darīs. 

Izsaka viedokli Lidmila 

Beļikova: 

Skaidro, ka pareizi deputāte S.Kindzule minēja, ka tiek noteikta maksa 

par pakalpojumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka līdz šim bija noteikts, ka šīs kategorijas cilvēkiem bija 

noteikta 50% atlaide par baseina apmeklējumu, bet nebija pavadonim 

nekas noteikts. Šobrīd ir jautājums, vai šādas pašas atlaides ir 

piemērojamas pavadoņiem, kuriem tas ir nepieciešams. Skaidro, ka 

šobrīd ir jāsaprot, vai mēs piemērojam šīs noteiktās atlaides pavadoņiem 

un tad varam diskutēt par cenu, vai tā būs - kā šobrīd sagatavots 

bezmaksas, vai 50% atlaide no noteiktās cenas, vai arī tā būtu, kāda cita 

cena. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šobrīd diskusija nav par to vai tiek ļauts, vai aizliegts 

invalīdiem apmeklēt baseinu, ka jautājums ir par to vai tiks noteikta 

atlaide, vai nē. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka par cenu arī iet runa pavadonim. Šobrīd ir pacēlies jautājums, 

par apmeklētības laiku, kad šie cilvēki varēs apmeklēt baseinu. Jautā, vai 

līdz šim ir bijuši tādi apmeklētāji ar kustību traucējumiem. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Skaidro, ka līdz šim ir bijuši ļoti maz šādi cilvēki ar kustību 

traucējumiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai ir pieejama kaut kāda statistika par šo apmeklētību. 



8 
 

Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka par atlaidi noteikti pretenziju nav, bet joprojām ir aktuāls 

jautājums par apmeklētības laiku, kad tas notiks. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ja no savas puses noformulēsiet šo piedāvājumu, tad varētu to 

izskatīt. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ja šobrīd iekļausim priekšlikumu, ka pavadonim tiks noteikts 

bezmaksas apmeklējums, tad šis apmeklētāju klāsts varētu pieaugt. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Skaidro, ka atzvanīja baseina administratore un informēja, ka šādi 

apmeklētāji ir 4-6 cilvēki dienā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd nav statistikas par pavadoņiem. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka varētu iziet uz kompromisu un vienoties par to, ka arī 

pavadonim ir līdzmaksājums 50%. Uzskata, ka plūsma ar mūsu 

lēmumiem ir jāregulē un tiem, kam ir atlaides būtu jānovirza tad, kad 

baseins ir nedaudz brīvāks no apmeklētājiem, no treneriem, kas māca, no 

skolēniem, kas mācās. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd būtu jāizvērtē un jādiskutē par baseina apmeklējuma 

laikiem un lūdz sagatavot konkrētus priekšlikumus, par kuriem varētu 

lemt domes sēdes laikā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka tas nebūtu jālemj domes sēdes laikā, ka šobrīd tiek noteikti 

atvieglinājumi un pārējām lietām jābūt iestrādātām iestādes iekšējās 

kārtības noteikumos. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai deputāte M.Duļbinska piekritīs šādam lēmumam, ja 

iesniegumā ir minēts konkrēts priekšlikums un piedāvājums. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka atgriezīsies pie tā, ko, kādā no komitejas sēdēm minēja 

deputāte S.Kindzule, ka katram deputātam ir viena balss. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, lai nepaliek iespaids, ka šo labo lietu iekļaušanu regulējam ar 

atlaidi, tad šie cilvēki var nākt jebkurā laikā par pilnu maksu. Lai 

sabalansētu šo apmeklētību, tiek noteikta 50 % atlaide konkrētā laikā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro, ka šis punkts noteikti jāpapildina. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. Aicina sagatavot konkrētus 

priekšlikumus par šo jautājumu un iesniegt tos izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Aija Mežale) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu Sporta skolas maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu" 

 

9.§ 

Par Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto maksas pakalpojumu cenrādi 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kas tas ir par kabinetu, kas tiek izīrēts. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada Sociālās pārvaldes 

sniegto maksas pakalpojumu cenrādi" 

 

10.§ 

Par klienta līdzmaksājumu par sociālo pakalpojumu “Aprūpe mājās” 

 

Ziņo Anna Laizāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šis lēmumprojekts ir izskatīts 2 reizes arī Sociālajā komitejā. 

Sīkāk skaidro par pakalpojuma mērķi un lēmuma būtību. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par klienta līdzmaksājumu par sociālo 

pakalpojumu “Aprūpe mājās”" 
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11.§     

Par grozījumiem Balvu Centrālās bibliotēkas nolikumā 

 

Ziņo Ruta Cibule: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Balvu Centrālās 

bibliotēkas nolikumā" 

 

12.§ 

Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projektam "Moderno tehnoloģiju iespēju 

nodrošināšana Balvu novada jauniešiem savu iemaņu un spēju mūzikā attīstīšanai un 

saturīgā brīva laika pavadīšanai" 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Aija Mežale) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma nodrošināšanu 

projektam "Moderno tehnoloģiju iespēju nodrošināšana Balvu 

novada jauniešiem savu iemaņu un spēju mūzikā attīstīšanai un 

saturīgā brīva laika pavadīšanai"" 

 

13.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.____/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023. gada 27. jūlija 

saistošajos noteikumos Nr. 10/2023 "Balvu novada pašvaldības sabiedrības līdzdalības 

budžeta nolikums" apstiprināšanu 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka no VARAM 

ministrijas ir saņemti ieteikumi un pamatojoties uz tiem ir veikti arī 

grozījumi. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par ierobežojumiem, ka var vairākas reizes piedalīties 

līdzdalības budžeta konkursā. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Sīkāk komentē ministrijas ieteikumus. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka pašvaldībai ir tiesības ierobežot, bet jautājums, vai ir tāda 

nepieciešamība. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro par apgabaliem, kas ir minēti, ka viss ir atkarīgs no piedāvātā 

projekta. Uzdod jautājumu par līdzdalības budžeta projektiem. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, lai šādā veidā cilvēkiem nezustu vēlme rakstīt projektus. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu Nr.____/2024 

“Grozījumi Balvu novada domes 2023. gada 27. jūlija saistošajos 

noteikumos Nr. 10/2023 "Balvu novada pašvaldības sabiedrības 

līdzdalības budžeta nolikums" apstiprināšanu." 

 

14.§ 

Par parakstu vākšanas vietām un maksu par paraksta apliecināšanu 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par dzīvesvietas deklarētājiem, ko tas īsti nozīmē. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka viennozīmīgi ir par to, ka, lai tas būtu bezmaksas 

pakalpojums. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par parakstu vākšanas vietām un 

maksu par paraksta apliecināšanu" 

 

15.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 25.janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada budžetu” 

pieņemšanu 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Būdniece: 

Sīkāk paskaidro par apkopotajiem priekšlikumiem. Skaidro par 

ieņēmumu, izdevumu sadaļu, sabiedrisko kārtību un drošību. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par ieņēmumu palielinājumu, izdevumu palielinājumu, ka konkrēta 

naudas summa paliek pie atlikuma un kāds ir radies iztrūkums attiecībā 

uz algu fondu. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka tiks samaksāti nodokļi, tad arī precīzi varēs to pateikt. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai gadu iesākot būs mīnuss, vai to tā nevar konkrētti pateikt, vai 

būs tās plus zīmes. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka viss ir atspoguļots, ka viss ir nomaksāts un parādu nav. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, kā būs janvāra budžetā viss atspoguļots. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka ir jābūt atlikumam uz gada sākumu, lai varētu izmaksāt algas 

un pirmos maksājumus, kas ienāk. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka nav tā, ka ir šobrīd kaut kas baigi sakārtots, bet paņemot šo 

īstermiņa aizņēmumu, visu sakārtojam tāpat kā bija, viss ir atkarīgs no 

prognozēm. Skaidro, ka nav nevienā mirklī nekāda varoņdarba. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka ir priekšlikums līdz domes sēdei, kaut kādā veidā iezīmēt tās 

lietas, par kurām neesam pieņēmuši nekādus domes lēmumus, ka vēlētos 

to, kas tika izdarīts bez deputātu lemšanas 2024.gadā būtu atspoguļots, 

lai varētu redzēt, kas tomēr ir izdarīts. Atspoguļot visu, kur veikti 

grozījumi bez domes lēmuma. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka grozījumi veikti šobrīd tieši uzturēšanas budžetos, ka te nav 

iekļauti globāli pirkumi, vai remonti. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka deputātes S.Kindzules priekšlikums ir pietiekoši skaidrs. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 

“Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 25.janvāra saistošajos 

noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada 

budžetu” pieņemšanu." 

 

16.§ 

Par nedzīvojamo telpu Brīvības ielā 55, Tilžā, Tilžas pagastā, Balvu novadā nomas līguma 

slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nedzīvojamo telpu Brīvības ielā 55, 

Tilžā, Tilžas pagastā, Balvu novadā nomas līguma slēgšanu" 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kubuli 17”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Trupovnieks - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Kubuli 17”, 

Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

18.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par neapbūvētu zemes vienību 

iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu" 

 

19.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2, Tautas ielā 1, Medņevas pagastā, Balvu novadā, 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Nr.2, Tautas ielā 1, Medņevas pagastā, Balvu novadā, izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

20.§ 

Par projekta pieteikumu SAM 5.1.1.4. uzsaukumam "Ēkas siltumapgādes sistēmas viedā 

vadība" (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo un sīkāk paskaidro, ka šobrīd tas ir informatīvs jautājums, bet, ja 

tiks nolemts, ka jautājums jāvirza tālāk, tad uz domes sēdi tiks sagatavots 

lēmumprojekts. Sīkāk skaidro par projektu, mērķi, vērtēšanu, par to, kas 

tiks realizēts šajā projektā, projekta ieviešanas laika līniju. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, pēc kādiem principiem izvēlējās ēkas, kuras ir iekļautas šajā 

projektā. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā, kad ir nepieciešams pašvaldības lēmums par iesaistīšanos šajā 

projektā. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par šo projektu, ka Ludzas pašvaldība ir uzņēmusies 

iniciatīvu par šo projektu. Skaidro, ja esam gatavi iesaistīties šajā 

projektā, tad ir jāpieņem domes lēmums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka ir par inovācijām, jaunām tehnoloģijām. Jautā, cik efektīva ir 

tā pati sistēma, metode, ka atsevišķās izglītības iestādēs nepieciešami 

katli. Jautā, vai pašvaldības finansējums tāpat būs nepieciešams šim 

projektam. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. Jautā, vai piedalīsimies šajā projektā un atbalstīsim šo 

iniciatīvu, ja piekrītam, tad gatavojam uz domes sēdi lēmumu par 

piedalīšanos šajā projektā. Lūdz gatavot šo lēmumprojektu uz domes 

sēdes papildus darba kārtību. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina pieņemt informāciju zināšanai un sniegt atzinumu jautājuma 

sagatavošanai un izskatīšanai domes sēdē papildus darba kārtībā.  

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par projekta pieteikumu SAM 

5.1.1.4. uzsaukumam "Ēkas siltumapgādes sistēmas viedā vadība" 

(INFORMATĪVS)". Uzdot Attīstības nodaļas vadītājam uz domes 

sēdes papildus darba kārtību sagatavot un iesniegt lēmumprojektu 

par šī projekta pieteikumu. 
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Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

Sēdi protokolēja 

personāla speciāliste                                                                                                     Jūlija Korlaša 
 


